Terms and Conditions

- 1. This invitation is non-transferable. R.S.V.P. must be made by the invited Owner only. Participants are deemed to have read and accepted these terms and conditions.
- 2. R.S.V.P. begins at 10:00 a.m. on 5 August 2025 (Tuesday) and closes at 5:00 p.m. on 8 August 2025 (Friday).
- 3. This event is served on a first-come, first-served basis. Individual activities at the event are subject to separate quota and relevant terms and conditions.
- 4. Each Owner can bring up to 3 guests. Extra guests will not be accommodated.
- 5. Resubmission of the registration form is allowed. The latest submission shall be final.
- 6. The registration confirmation and event access code(s) will be sent via email on or before 22 August 2025 (Friday). The event registration and access code(s) are non-transferable. Participants shall check in for the event at the designated time, date and place. Owners shall accompany their guests at all times during the event, and be responsible for the conduct of their guests. Owners shall and shall ensure that their guests will observe the Rules of the Club, and all applicable laws and regulations (including but not limited to any law relating to public order, public health and national security).
- 7. The Club will allocate a table according to the preferences indicated in "Dining Venue", subject to availability at the time of the registration. Owners will not be guaranteed to allocate for a table with their preferred options. Any requests for changing the assigned table will not be accommodated on the event date.
- 8. If the event is full, the registrations will be put on a waitlist. When tables become available, registrations will be filled from the waitlist on a first-come, first-served basis.
- 9. Pony Ride and Pony Photo Shoot slots are limited and available only to validly registered participants. On-site and late registrations will not be accepted.
- 10. Owners with valid RFID car park labels displayed on the windscreen may park their vehicles in the Sha Tin Multi-level Car Park and Sha Tin Grandstand Car Park, subject to space availability.
- 11. A late cancellation or no-show charge of HK\$700 per head will be applied if you:
 - Cancel your reservation after the cancellation cut-off time (3:00 PM on 20 August 2025 (Wednesday))
 - Actual attendance is less than seats reserved
 - Fail to take up your booked table
- 12. Event arrangements under inclement weather conditions:
 - If the event is cancelled due to inclement weather conditions or other safety hazards that may arise, the Club will notify the registered Owners about the arrangement in advance as early as possible.
 - Please note the cancellation or re-arrangement of the event is at the absolute discretion of the Club. Unless publicly stated otherwise, the event will not be assumed cancelled. A no-show fee will be charged to anyone who fails to take up the booking.
- 13. Participants understand and accept that there is an element of danger and risk of injury to themselves and to others in participating in the activities under the event. Participants participate in the activities at their risk and undertake that they will conduct themselves in a sensible and responsible manner and in compliance with all instructions and directions of the Club and the instructors. The Club reserves the right to refuse any participant from participating in any activities.

- 14. Participants understand and accept that they should refrain from participating in any of the activities under this event if they suffer from any illness and other physical or health conditions that may render them unfit for any of such activities (for example a bone/joint/muscle condition, allergy, high/low blood pressure, heart condition, fever, stroke, infectious disease, asthma, diabetes, epilepsy, or any other health issue). In case of doubt, participants should consult a doctor prior to the enrolment and participation of in the activity. Participants also understand that in no circumstances shall we participate in such activities whilst under the influence of alcohol or drugs.
- 15. Participants are deemed to have confirmed that they are free from any illness and/or physical or health condition that may be aggravated by participating in the activities of the event or otherwise render us unsuitable to take part in the activities of the event.
- 16. The Club may use images of the participants taken during the event for promotional and/or record purposes. Such use includes the display, distributions, publications, transmissions or otherwise use of photographs, images taken for use in materials that include, but may not be limited to, printed materials such as The Hong Kong Jockey Club's Members magazine badges, Brochures, Newsletters, Videos and digital images used in The Hong Kong Jockey Club's Website and Social Media Pages, such as Facebook and for promotion of The Hong Kong Jockey Club's future events.
- 17. The Club may take disciplinary actions or such other actions as the Club considers necessary against those who fail to comply with these terms and conditions or any Rules of the Club.
- 18. The Club reserves the sole and all rights to make decisions related the event, may cancel, postpone or modify any content of the event (including but not limited to venue, date or time, performance or other activities, entry requirements, gifts, discounts or other offerings) or amend the relevant terms and conditions, at any time without prior notice, and without liability for refund, compensation or otherwise.
- 19. The Club shall under no circumstances be liable for any network, facility, or security failure, or any delay or failure in transmission etc. The receipt of the registration and its completeness shall be determined in accordance with the records on the Club's server. The Club will not accept any applicant's transmission record as evidence of the successful transmission of a registration application to the Club.
- 20. The Club reserves the right to inspect any personal items to ensure public safety within the venue. Participants must take care of and be responsible for their personal belongings and personal safety. To maximum extent permitted by laws, the Club shall not be liable for any damage, loss of personal property, or personal injury, nor will it provide any compensation.
- 21. Personal data will be collected and used in accordance with the Privacy Policy Statement of The Hong Kong Jockey Club available at https://www.hkjc.com/home/english/corporate/corp privacy.aspx. Personal data may also be disclosed to third party services providers of the Club for the purposes of organising the event.
- 22. In the event of any inconsistency between the Chinese version and the English, the English shall prevail.
- 23. For any enquiries, please contact Owners Engagement Team at 2966 0046 or ownersengagement@hkjc.org.hk

- 1. 此邀請不可轉讓。僅限受邀的馬主進行登記。參加者即視為已閱讀並接受本條款及細則。
- 2. 登記時間為 2025 年 8 月 5 日(星期二)上午 10:00 開始,至 2025 年 8 月 8 日(星期五)下午 5:00 結束。
- 3. 活動名額有限,並以先到先得的原則分配。活動中各項獨立項目設有名額限制及相關條款細則。
- 4. 每位馬主最多可攜帶 3 位來賓。恕不接待額外賓客。
- 5. 可重新提交登記表格,最終以最新提交的版本為準。
- 6. 登記確認及活動入場碼將於 2025 年 8 月 22 日(星期五)或之前通過電子郵件發送。活動登記及入場碼不可轉讓。參加者須於指定日期、時間及地點辦理活動報到手續。活動期間,馬主須全程陪同其來賓,並對來賓之行為負責。馬主及其來賓須遵守本會規則及所有適用之法律及法規(包括但不限於公共秩序、公共衛生及國家安全相關法律)。
- 7. 本會將根據登記時所選擇的「用餐地點」偏好分配餐桌,具體將依據當時的可用桌數量而定。 馬主並不保證能獲得其首選的用餐地點。活動當天不接受任何餐桌調動。
- 8. 若活動名額已滿,後續登記者將列入候補名單。如有空缺名額,將按照先到先得的原則從候補 名單中填補。
- 9. 小馬策騎及小馬攝影會名額有限,僅限有效登記之參加者。恕不接受現場及逾期報名。
- **10**. 持有效無線射頻辨識標籤並顯示在擋風玻璃上之馬主,可以在沙田馬場多層停車場和第二座看台停車場泊車,但需視空位而定。
- 11. 若出現以下情況,每位參加者將被收取港幣\$700元之逾期取消或缺席費用:
 - 於截止取消時間後取消登記(2025年8月20日(星期三)下午3時或以後)
 - 實際出席人數少於訂座人數
 - 未如期使用訂座座位

12. 惡劣天氣下的安排

- 如因天氣或其他潛在安全風險而取消活動,本會將盡快通知已成功登記的馬主有關安排。
- 本活動之取消或改期事宜均屬本會最終決定權。除非另有官方公告,否則活動不會被 視為取消,缺席者將會收取費用。
- 13. 参加者明白並接受參與活動存在潛在危險及受傷風險。參加者須自行承擔活動風險,並承諾將以合理和負責任的方式參加所有活動,同時遵守本會及指導人員的一切指示與規定。本會有權 拒絕任何人參與活動。
- 14. 参加者了解並接受,若有任何疾病或其他身體健康狀況,包括骨骼、關節、肌肉等問題、過敏 反應、心臟問題、發燒、中風、低/高血壓、傳染病、哮喘、糖尿病、癲癇,或任何其他可能 導致不適合進行此類活動的健康問題,則不應參加任何活動。如有疑問,應於報名及參加活動 前徵詢醫生的意見。此外,參加者明白,在任何情況下,嚴禁在酒精或藥物影響狀態下參與活動。
- **15**. 參加者確認無任何會因參與本活動而加重病情的疾病或身體或健康障礙,或其他身體狀況,導致不適宜參加本活動。
- 16. 本會可能使用活動期間參加者被拍攝的照片及影片,作宣傳及/或記錄之用。上述用途包括展示,分發,出版,傳送或以其他使用照片、圖像及影片的方式用於(包括但不限於)印刷品(例如香港賽馬會會員刊 badges)或載於香港賽馬會網站及社交媒體頁面(例如Facebook)的小冊子、通訊、視頻及電子圖像。

- **17**. 本會可能對任何違反本條款及細則或本會任何規則的人士採取紀律行動或任何本會認爲需要的 行動。
- **18.** 本會保留一切最終決定權,可隨時取消、延期或更改活動內容(包括但不限於場地、日期、時間、表演或其他環節、入場要求、禮品、折扣或其他優惠),或修改相關條款及細則,而無需事先通知,亦無須承擔退款、賠償或其他責任。
- **19.** 本會在任何情況下均不對任何網絡、設施或保安故障,以及傳輸延誤或失敗等情況承擔責任。 登記報名之有效性及完整性以本會伺服器之記錄為準。本會不會接納任何由登記者以自身成功 提交登記之電子記錄作為報名憑證。
- **20.** 本會有權檢查任何隨身物品以確保場地公共安全。參與者須自行保管個人財物並注意自身安全。本會恕不負責任何財物損失或人身傷害。
- 21. 個人資料將根據香港賽馬會的《私隱條款》進行收集和使用,詳情請瀏覽 https://www.hkjc.com/home/chinese/corporate/corp_privacy.aspx。本會或會因活動籌辦需要,向第三方服務供應商披露參加者個人資料。
- 22. 本條款及細則之中英文版如有歧義時,一概以英文版為準。
- 23. 有關查詢,請致電 2966 0046 或電郵至 <u>ownersengagement@hkjc.org.hk</u>與馬主關係管理組 聯絡。